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Protokoll för vid styrelsemöte i Föreningen Station Linné,  

lördag den 1 oktober 2022  

kl. 09:30-12:00, på plats på stationen eller via Zoom: 

 

Närvarande: Lena Wennersten, Dave Karlsson, Gunhild Kullenberg, Sven Britton (t.o.m. 

§5), Eje Rosén, Anna-Karin Borg,  Karin Bengtsson, Ulla-Britt Andersson, Pav Johnsson, 

Bertil Lundgren, Fredrik Ronquist, Elisabeth Almgren 

Förhinder meddelade av: Lennart Ågren, Anne Wilks och Annika Rodrigues (Annika, som 

arbetade, deltog ändå under §12). 

§1 Ordförande förklarade sammanträdet öppnat 

§2 Pav Johnsson valdes till justerare för mötet. 

§3 Dagordningen fastställdes. 

§4 Föregående mötesprotokoll samt årsmötesprotokoll godkändes och lades till 

handlingarna. 

§5 Styrelsen konstituerades enligt följande: Anne blir vice ordförande, Elisabeth 

sekreterare och Dave kassör. Eje Rosén adjungeras till styrelsen. 

§6 Föreningens fortsatta arbete fram till nästa årsmöte diskuterades med 

utgångspunkt i verksamhetsplanen som antagits vid årsmötet. 

 Förslag som framkom under diskussionen: 

▪ Viktigt att se medlemmarna som en resurs. Fler medlemsaktiviteter ger 

möjligheter till fler medlemmar. Fredrik och Eva Ronquist återupptar 

medlemsmiddagar på stationen under sommaren 

▪ Överblick över den geografiska spridningen av medlemmarna. Detta 

kan göras via medlemsregistret av medlemsansvarig. 

▪ Skicka ut en förfrågan till medlemmarna om vad de skulle vara 

intresserade av att föreningen erbjöd, presentera även vad vi gör/vad vi 

kan göra. Anne, Bertil och Lena ansvarar för att göra detta. 

▪ Facebooksidan bör ha fler inlägg med info och foton från stationen. 

Alla ansvarar för att göra fler inlägg och Pav ansvarar för att sidan hålls 

aktuell. Interaktiv medverkan av medlemmarna på Facebooksidan 

uppmuntras genom att följare rapporterar t.ex. förekomst av arter.  

▪ Dela gärna inlägg på Facebook för vidare spridning! 

▪ För att nå medlemmar i hela landet föreslås kortare digitala föredrag på 

Zoom.  

▪ Etablera kontakt med andra föreningar för eventuellt samarbete. Bertil 

kontaktar Ölands Naturskyddsförening. Ulla-Britt undersöker 

möjligheten att få in en artikel om stationen i tidskriften Vilda växter 

(populärvetenskaplig tidskrift från Svensk Botanisk Förening). Pav 

kontaktar SEF:s tidskrift Yrfän i samma ärende. 

▪ Blogg med korta nyheter från stationen via Facebooksidan för mer 

interaktivitet med medlemmar. Annika, Pav och Dave föreslogs att 

omväxlande skriva korta veckorapporter.  

▪ Till våren föreslås en aktivitet med tidiga vårväxter under ledning av 

Ulla-Britt, kanske som en snödroppssafari, ev via zoom.  
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§7 Medlemsaktiviteter hösten -22.   

Pav kontaktar Ludvig Papmehl-Dufay, ansvarig för utgrävningarna i Ölands 

Skogsby om möjlighet till guidning i samband med nästa styrelsemöte 19 

november. 

§8 Dave rapporterade om ekonomiska läget. Fn finns 33 500 kr i föreningens kassa. 

Styrelsen beslutade att överföra 23 500 kr från föreningen till stiftelsen. 

§9 Anna-Karin rapporterade att arbetet med historiegruppen återupptas under 

senhösten.  

§10 Pav tydliggjorde att han gärna ändrar innehåll på hemsidan efter information 

från styrelsemedlemmar. Alla uppmanas att hjälpa till med att påtala om någon 

info eller länk är inaktuellt eller saknas på hemsidan. 

§11 Bertil informerade från stiftelsen om åtgärderna för att reducera 

energiförbrukningen. Peter vill arbeta med möjliga sponsorer för att öka 

inkomsterna. I nuläget har mycket fokus legat på skenande energipriser, men 

Fredrik påpekar att nya forskningsanslag är nödvändiga för att på sikt trygga 

stationens verksamhet. Arbetet med utvecklingsplanen ligger nere tillfälligt, men 

Dave planerar att skissa vidare på den.   

§12 Från Bolaget informerade Annika om att boendet under den gångna säsongen 

omsatt 2.5 miljoner under säsongen mars – oktober, varav 310 000 är tillägg till 

boendet (frukost och lakan). Försäljning i butiken och kaféet under säsongen 

uppgår till 863 000 kr. Möjligheten till medlemskap i föreningen i samband med 

boende behöver utvecklas. 

Dave berättade att ny medlem i bolagsstyrelsen är Catrin Sörensen, ägare till 

Saxnäs camping och ordförande i Ölands Turistråd. 

 I november väntas besked om tilldelning av forskningsmedel. Dave och Mårten 

deltar i möte med Artdatabanken för eventuell tilldelning av medel för 

biologiska samlingar. DNA-labbet planeras att utökas. 

§13 Övriga frågor 

 Anne uppmärksammade styrelsen på att Ölandsbladet gjort ett stort reportage 

om Fredrik med anledning av hans födelsedag.   

Vidare läste Lena upp ett tackkort från Sven med anledning av att han varit på 

stationen och fått medalj i samband med årsmötet.  

 En donation av en fjärilssamling har inkommit som bl.a. innehåller ett exemplar 

av världens största insekt – Atlasfjärilen. Den har monterats och satts upp på 

väggen i allmänna utrymmet bredvid världens minsta insekt.  

§14 Lena förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet:   Elisabeth Almgren 

Justeras:    Pav Johnsson 

  

 


